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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor építenek Szőkedencs mellett zajvédő falat 
annak érdekében, hogy a községben élők az M7-es autópályán száguldozó járművek soha meg
nem szűnő zaja helyett újra a madarak csicsergését hallhassák?" 

Tisztelt Dr. Palkovics László Miniszter Úr!

Az M7-es autópálya balatoni útszakaszának megépítése a Balaton déli partján élő, és az ide látogató
emberek számára rendkívül fontos fejlesztés volt. Az autópálya megépítése során a közelben fekvő 
településeken élők érdekeire figyelemmel egyes szakaszokat zajvédő fallal láttak el. Sajnos azonban
nem építettek zajvédő falat többek között Ordacsehi és Szőkedencs mellett sem. Az ordacsehiek sok
évvel ezelőtt jelezték már a problémát, és ezt követően meg is épült a szükséges zajvédő fal. A 
Szőkedencsen élők azonban a hozzájuk közel lévő útszakasz megépülése óta kénytelenek 
elviselhetetlen zajban élni, hiszen a lakott terület a sztrádától alig 120 méterre fekszik. Az arrafelé 
uralkodó északi, északnyugati széljárás pedig a gépjárművek zaját még fel is erősíti.

Az autópálya mellett álló pár méter széles fasor alkalmatlan a probléma megoldására, így a 
községben lakók a korábban megszokott madárcsicsergés helyett egész nap a forgalom egy perce 
sem szűnő moraját kénytelenek hallgatni. Szőkedencsen korábban sokan éppen hogy a természet 
közelsége miatt szerettek élni, de mára már az elköltözés gondolata is felmerült bennük. A 
lakóingatlanukat azonban a zajforrás közelsége miatt csak nyomott áron tudnák eladni, a jelenlegi 
állapot tehát amellett, hogy rémesen kellemetlen, egyértelműen károsítja az egzisztenciájukat is.

A szőkedencsi lakosok képviseletében tisztelettel kérdezem Miniszter Urat:

Miért nem történt meg a somogyi polgárokat megóvó zajvédő fal létesítése Szőkedencs határában?

Mikor építenek Szőkedencs mellett zajvédő falat annak érdekében, hogy a községben élők az M7-es



autópályán száguldozó járművek soha meg nem szűnő zaja helyett újra a madarak csicsergését 
hallhassák?

Várom megtisztelő válaszát.

Sportbaráti üdvözlettel,

dr. Steinmetz Ádám
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